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БАЊАЛУКА - Председник Србије Борис Тадић оценио је да резолуција о Сребреници,
која би требало да буде донета у Скупштини Србије, неће наићи на највеће могуће
одобравање ни у Републици Српској ни у Србији.

  

"Међутим, политичари су ти који морају да буду у стању да преузму одговорност и за
такве политичке одлуке, јер их због тога грађани бирају на изборима, а онда их,
фактички, на изборима награђују, или кажњавају због тога", рекао је Тадић.

  

Он је у интервјуу Радио-телевизији РС рекао да је доношење резолуције о Сребреници
обавеза Србије према Хашком трибуналу.

  

Председник Србије верује да ће резолуција о Сребреници временом добити подршку не
само у Србији, него свуда где живи наш народ.

  

Само таквом политиком можемо бранити жртве и породице Зец у Загребу, јер тај случај
је више него актуелан последњих дана, рекао је он, додајући да је реч о убиству
девојчице од 12 година, које је било етнички мотивисано.

  

Тадић је казао да је политиком уважавања туђе патње и одавања поштовања туђим
жртвама могуће на међународном плану стицати кредибилитет за вођење националне
политике
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